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ZAPISNIK 
S   38. SJEDNICE VMO KOZALA 

 
 

38. sjednica VMO Kozala  održana je 5. rujna 2013. (četvrtak) s početkom u 16 sati u prostorijama 
MO Kozala,  Volčićev trg 2. 
 

Sjednici su bili nazočni: 
- Loris Rak, predsjednik VMO  
- Renata Tomić, zamjenica predsjednika VMO 
- Grga Rukavina, član VMO  
- Sanjin Matijević,  član VMO  
- Pavao Komadina, član VMO i 
- Dragica Šibenik, tajnica MO  
 
Usvajanje zapisnika sa  37.  sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik  VMO i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 

1. Rebalans financijskog plana za 2013. 
2. Prioriteti od 2012.g. – dopis OGU za komunalni sustav 
3. Program rada  za 2014. – prijedlozi 
4. Razno 

 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 

AD 1 

Predsjednik Vijeća Loris Rak je obavijestio vijećnike  da je prema programu rada za 2013.godinu 
unutar programa poduzetništva "Birajmo naj okućnicu" ostala su neiskorištena sredstva u iznosu od 
100,00 kn. Slijedom navedenog navedeni iznos rebalansom financijskog plana premješta se sa 
pozicije 1142 - reprezentacija, na poziciju 1143 - ostali nespomenuti rashodi poslovanja. Prebačena 
sredstva iskoristi će kao poklon bon učesnici prijavljenoj za izbor  "Naj okućnice".  
Nadalje VMO nije ostvario planirana sredstva donacija u programu sporta, već u programu ekologije 
(Ekološka akcija "Za naše Vidrice"). Planirana sredstva donacije rebalansom financijskog plana 
ostaju na istoj poziciji - 1149 (donacija–ostali nespomenuti rashodi poslovanja) ali se premještaju iz 
programa sporta u program ekologije¸ -1149 (donacija-ostali nespomenuti rashodi poslovanja). 
Sredstva donacije iutrošena su za nabavku materijala (boje, glet masu, kistove ...) za ekološku 
akciju "Za naše Vidrice". 

 
Zaključak: 

Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
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AD 2 
 

Predsjednik je obavijestio nazočne  o pristiglom e-mailu OGU za komunalni sustav, kojim predlažu da 
se preostala neraspoređena sredstva. u iznosu od cca 11.000,oo kn,  ostala nakon obavljenih radova 
po prioritetima MO Kozala  za 2012.g utroše za rasčišćavanje površine u ulici Ante Kovačića između 
k.br. 14 i 16. 
   
Zaključak: 
 
     Prihvaća se prijedlog da se neraspoređena sredstva  u iznosu od cca 11.000,kn utroše za 
rasčišćavanje površine u ulici Ante Kovačića između parkirališta, toplane i zgrade k.br. 14 i 16. 

 
 
 

AD 3 
 

Predsjednik Vijeća upoznao je vijećnike sa potrebom pripreme prijedloga Programa rada za 2014. 
godinu. S obzirom na dosadašnje aktivnosti koje su bile prihvaćene od građana predložila je da se 
iste i nastave uz nadolazećoj godini.  
 
 
 
Zaključak: 
     Zadužuje se Renata Tomić i Sanjin Matijević  da u suradnji s tajnicom VMO do 1. listopada 
pripreme programe rada za slijedeću godinu. 
 

 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 18 sati. 
 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                   Predsjednik  VMO Kozala. 
 
Dragica Šibenik                                                                        Loris Rak 

 


